
      

Den norske kirke      

    TVEIT MENIGHETSRÅD        
   

Til menighetsrådets medlemmer.                                
Menighetsrådsmøte nr.3 ble holdt tirsdag 29.03.22 kl.19,00 på 
menighetshuset.      
Til stede: Torgny Bøhn, Gunn Bjerke, Gyrd Kjevik, Marianne F. Gabrielsen, Eva 
Ryen, Knut Anders Borgen, Kari Britt Nyhus, Jens Olai Justvik, Ellen Najmy 
Mørch.  
Gjester: Asle Jøssang, Øyvind Brennsæter                                                          
Forfall:  Hans B.Andreassen 

  

   
Åpning ved Kari Britt.   
   

Sak 09.22       Godkjenning av innkalling / saksliste og protokoll fra forrige møte.        
  Vedtak: Innkalling og saksliste godkjent.                                   
  Vedtak: Protokoll fra møte 01.03.22 godkjent.    
   
   

Informasjon / diskusjon.   
*Åpen kirke er i hovedsak avsluttet for våren. Det vil allikevel trolig bli åpnet 

  et par ganger med begrensning på 1 time. 
 

  

*Vikar for Lise.     
   Det skal legges ut ny stillingsannonse etter påska. 
           

- Det viktigste å dekke frem til sommeren er: Konfirmantarbeidet, KRIK leiren 
og UT kvelder.  
Til å samarbeide med Jens Olai om konfirmantene, har Tomine E. Dalene sagt 
seg villig til oppgaven. Hun tar kanskje også de 4 gangene med UT kvelder. 
Til KRIK leiren 24-28 juni har vi fått: Richard Aasrum (24-26), Sverre Borgen24-
28), Margot Tangen (26-28) Vi ønsker å få med ei dame til (i alle fall 24-26) 
Tveit reiser sammen med Randesund og Hånes. 
 
Når det skal ansettes en ny trosopplærer/ungdomsleder, er det viktig at det 

er en som kjenner tilhørighet i  Folkekirken; DNK. 

 

*Flyktninger fra Ukraina. Menigheten får beskjed fra Domprost Freddy Berg 
når/om det kommer flyktninger til Tveit, og som vi skal legge til rette for. 
(f.eks. Åpent menighetshus/kirkesal...) 
 

 



*Givertjenesten.                                                                                  - 
Ellen Najmy informerte om de forslag som komiteen (Knut Anders; Lise og 
Ellen Najmy) hadde laget. 
*En tekst som skal til Bladet vårt og nettsiden.   
* Et lite kort som på den ene siden har overskrift: GIVERAKSJONEN med bilde, 
logo samt QR-kode. På barksiden litt mer tekst med overskrift: Bli med å bidra 
til et levende barn og ungdomsarbeid I Tveit menighet. 
- Med innspill fra MR vil det bli enkelte justeringer, før vi publiserer og håper 
på å få nye givere. 
- Det kom også forslag om at MR medlemmer ringer direkte til noen, utfordre 
konfirmantforeldre og at givertjenesten legges frem i ulike 
gruppesammenhenger. 
  

 

*Bladet vårt.       
-Vi diskuterte bladets fremtid sammen med Asle Jøssang og Øyvind  

 Brennsæter.     
  

 Asle trives med oppgaven i redaksjonen og ønsker å fortsette med det. Tveit 

 har tatt det meste av oppgavene de siste årene. 

Hånes får ikke flere med i redaksjonen, og MR der har vedtatt at de bare kan 

 klare to i året.  De ser dette som en midlertidig løsning. (Det er Lars Hollerund 

 som er i redaksjonen for Hånes) 

Asle mener at vi skal møte dem på 2 ganger i 2022, men satse på å kunne være 

 tilbake til 4eksemplarer i 2023 

 

 

Med bare 2 blader i året, blir det mer “gammelt nytt” og det kan bli vanskelig å 

 holde interressen for Bladet Vårt slik det er nå.  

 

Hva skal profilen vår videre være? 

Innspill: 

Den profilen som nå er i bladet gir et godt blikk på Folkekirken 

og kan vise bredden som er i kirka og i bygda vår.  

Blanding av menighetens arbeid og andre aktiviteter i bygda er et pluss. 

-Et pluss er også at bladet kan vise til nettsiden for mer informasjon om  

 enkelte saker.   

Flott arbeid som gjøres 

 

Spørsmål: Er det en mulighet å ha BV som nettbasert blad?  

(En økonomisk fordel?) 

-Hva da med de eldre? 

-Flere tror vi vil miste en del lesere ved kun å ha nettbasert blad. 

(PS. Alle blad ligger på nettsiden vår, slik at andre utenfor bygda også kan lese 

 dem)  

-Det er hyggelig med det fysiske bladet. 

 

 

 



Innspill til redaksjonen: 

-Barnas side? (Finn 5 feil, og andre enkle oppgaver.) 

-Innspill fra Konfirmantene? 

-Konkurranse. Hvor i Tveit? 

 

 

(Det skal være et Webinar 31.mars. DNK. Hvordan gi menighetsbladet et 
 løft? Dette kan også ses i etterkant) 

 

Prisstigningen må vi  ta med i utgivelsen videre. 

 
 Eventuelt: 

Gyrd: MaritJøssang er vår representant for Kirken SOS. Asle Bjorvatn kan  
 komme å fortelle om Kirkens SOS på MR møte eller andremøter   

 (som Temamøte) 
 
*Forslag fra Eva: Danne en gruppe for de i 40-60 årene. Eks. Samles en kveld i 
mnd. eller oftere, kveldsmat soslialt.  Idè dugnad. 
Noe sosialt etter en gudstjeneste. Eks. Tur med kirkekaffe. 
Gjøre noe aktivt for å få “tilbake” den genrasjonen som nærmest mangler i 
menigheten.  

  

 
Ellen Najmy innkaller Husstyret for et samtalemøte på neste MR.(3.mai) 
(Hele Menighetsrådet og hele Husstyret) 

 

*Hvordan er rollene våre? 
*Husstyret - Menighetsråd- Menighetsmøte. 

 
 
 

 

 

 

 
Ellen Najmy Mørch  

 


